



STANLEY®

From May 7th to August 26th

CUSTOMIZE YOUR STANLEY 1913 BOTTLE: STICKERS AND CHARMS ON THE AGENDA!

May 17th and 31st from 11 a.m. to 7 p.m.

Discover the talent of [@MiniMeParis](#) and their pop, rock, and 100% unique stickers! Get your quencher personalized for free with any purchase at the pop-up.

June 21st and 28th from 11 a.m. to 7 p.m.

Designed by artist [@DeNada.Paris](#), these fully customizable accessories add a unique and playful touch to your style. Get a free charm with every purchase.

QUENCH YOUR THIRST WITH STANLEY 1913

May 24th from 11 a.m. to 7 p.m.

Enjoy free flavored water tastings crafted by [@48CollagenCafé](#), an experiential space specializing in marine collagen-based drinks.

July 19th from 11 a.m. to 7 p.m.

Created by the granita bar [@Five_Prestige](#), cool off with three drinks inspired by Stanley 1913's iconic colors: Hydrangea, Pomelo, and Coral.

*And many more exciting surprises
coming in July...*



STANLEY®

Du 7 mai au 26 août

PERSONNALISER SA GOURDE STANLEY 1913 : STICKERS ET CHARMS AU PROGRAMME !

Les 24 et 31 mai, de 11h à 19h

Découvrez le talent de **@MiniMeParis** et ses stickers pop, rocket 100% uniques !
Personnalisez votre gourde gratuitement pour tout achat sur le pop-up.

Les 21 et 28 juin, de 11h à 19h

Imaginé par l'artiste **@DeNada.Paris**, ces accessoires entièrement personnalisables apportent une touche unique et ludique à votre style.
Un charms offert pour tout achat.

SE DÉSALTÉRER AVEC STANLEY 1913

Le 24 mai, de 11h à 19h

Dégustez gratuitement des eaux parfumées avec le savoir-faire de **@48CollagenCafé**, un lieu expérientiel qui élabore des boissons à base de collagène marin.

Le 19 juillet, de 11h à 19h

Conçues par le bar à granités **@Five_Prestige**, rafraîchissez-vous avec trois boissons inspirées par les couleurs emblématiques de Stanley 1913 : Hortensia, Pomelo et Corail.

Et bien d'autres surprises gonflées en juillet...